
 

Zápis z veřejného zasedání  OZ Vysoká u Příbramě konaného 2.3.2010 

 od 19.30 hod. v sále hostince U Cempírků. 

 

Po přivítání všech přítomných provedl starosta obce Ing.S.Herold kontrolu 

plnění usnesení z minulého zasedání OZ,k jednotlivým bodům nebyly vzneseny 

žádné připomínky. Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi paní V.Strnadová a 

pan J.Tomášek. 

 

Program: 1/ Rozpočet obce na rok 2010 

                 2/ Místní poplatky v roce 2010 

                 3/ Informace o uskutečněných kontrolách 

                 4/ Různé 

 

1/ Rozpočet obce na rok 2010 

    Pan J.Tomášek seznámil přítomné podrobně se všemi plánovanými  

    příjmovými i výdajovými částkami rozpočtu na rok 2010./ bude přílohou 

    tohoto zápisu/ 

 

2/ Místní poplatky v roce 2010 

    Obecní zastupitelstvo schválilo jednomyslně přílohu k obecně závazné  

    vyhlášce č.1/2005. 

    Výše poplatků bude shodná s rokem 2009, tj.420,-Kč /osobu.Poplatky budou  

    vybírány v zasedací místnosti  OÚ ve Vysoké ve dnech  9. a 16.3.2010  

    od 18.00 – 19.30 hod. 

 



3/ Informace o uskutečněných kontrolách 

    Starosta obce seznámil občany s výsledky auditu za rok 2009 a konstatoval, 

    že v závěrečné zprávě nebyly zjištěny závady ani jiné chyby a nedostatky v 

    rozpočtové oblasti. 

   Další uskutečněná kontrola se týkala plateb pojistného na všeobecné zdravotní 

    pojištění a dodržování ostatních povinností plátce pojistného. Rovněž nebyly  

    zjištěny závady ani jiné nedostatky.   

 

4/ Různé 

Informace  starosty obce o uzavření smlouvy s Úřadem pro zastupování státu  

ve věcech majetkových o bezúplatném převodu pozemku /cesta pod parkem /. 

 

   Seznámení s podniknutými kroky v problému zatím neobjasněné 

    vysoké  a blíže nespecifikované částky ve faktuře za neinvestiční náklady 

    za žáky ZŠ,dojíždějících do Příbrami – p.S.Herold 

 

    Připomínky k nutnosti opravy některých místních komunikací – p.Strnadová. 

    Nutnost podání žádosti o opravu státní komunikace / narušený povrch  

    vozovky, propadnutí kanálu/  - p.E.Karasová. 

 

    Připomínka k velmi špatnému stavu budov a střech /areál statku/ - p.Šabatová. 

    Bude zaslán dopis  k  MěÚ  Příbram s žádostí o důrazné řešení situace. 

 

 



     

 

 


